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در شرکت برق منطقه ای خوزستان   
صورت گرفت:

برگزاری سمینار امنیت عمومی 
کاربران رایانه ای

سمینار امنیت عمومی کاربران با رویکرد آموزش 
مبانی و اصول امنیت، طریقه حراســت و حفاظت 
از اطلاعات مهم و حســاس رایانه ای و شــخصی 
برای کارشناسان شرکت برق منطقه ای خوزستان 
برگزار شد. این سمینار توسط شرکت امن پردازان 
کویر )پیمانکار قرارداد مشاوره و طراحی سیستم 
مدیریت امنیت اطلاعات )ISMS( دفتر فن آوری 
و مدیریت اطلاعــات و ارتباطــات( و با همکاری 
دفتر آموزش معاونــت منابع انســانی و معاونت 
برنامه ریزی و تحقیقات برگزار شــد. مدرس دوره 
»محمدحســن عبدی گودرزی«، کارشناس ارشد 
امنیت اطلاعات دارای ســابقه و کارکرد مناسب 
درزمینه امنیت شبکه های کامپیوتری و سروری 
بوده است. در این ســمینار نکات مهم و ارزنده ای 
پیرامون مسائل مهم امنیتی، بدافزارها، انواع حملات 
کامپیوتری و هکری و روش های مقابله و جلوگیری 

از آن ها و ویروس و آنتی ویروس ها ارائه شد.

آغاز طرح بسیج سلامت 
نوروزی در کرمانشاه

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه 
گفت: طرح بسیج سلامت نوروزی امسال آغاز شد. 
دکتر شکیبا، با بیان اینکه این طرح تا ۱۵ فروردین 
ادامه خواهد داشــت، گفت: در طرح امسال ۲۶۰ 
کارشناس بهداشت محیط درقالب ۱۰۸ تیم، کار 
بازرســی از اماکن تهیه و توزیع غذا، فروشگاه ها، 
هتل ها، کارگاه های قنادی، نانوایی ها و درمجموع 
هر مکان تهیه و توزیع مواد خوراکی و آشــامیدنی 
را برعهده دارند. وی افزود: کارشناســان بهداشت 
محیط در زمان اجرای طرح همه روزه از ســاعت 
۸ صبح تا ۲۰ شــب فعالیت دارند و اماکن مربوطه 
را به صورت سرزده بازرسی می کنند. دکتر شکیبا 
با اشــاره به اینکه بیش از ۲۸ هزار مــکان تهیه و 
توزیع مواد خوراکی و آشــامیدنی در سطح استان 
فعال اســت گفت: شــهروندان در این ایام اگر به 
مشکل بهداشتی در یکی از اماکن تهیه و توزیع مواد 
خوراکی و آشامیدنی برخورد کردند، این مشکل را 
با سامانه ۱۹۰ با کارشناســان بهداشت محیط در 

میان بگذارند.

احداث ۳ نیروگاه خورشیدی 
۳۰ مگاواتی در همدان

 مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق اســتان 
همــدان، از احداث ســه نیروگاه خورشــیدی 
۳۰ مگاواتــی در اســتان همــدان خبــرداد. 
»محمدمهدی شــهیدی«، درهمایش تجلیل از 
صنایع برتر درهمکاری با طرح های کاهش پیک 
بار امسال گفت: طی چهارسال گذشته اقدامات 
خوبی درخصــوص ظرفیت ســازی نیروگاهی 
صورت گرفته اســت. وی افزود: طی این مدت 
هشت هزار مگاوات به ظرفیت نیروگاهی درکشور 
اضافه شده که درمجموع ظرفیت نیروگاهی به 
۷۸ هزار و ۵۰۰ مگاوات درکشــور رسیده و این 
ظرفیت ســازی یک رکورد محســوب می شود 
که ایران در حوزه خاورمیانــه رتبه اول و در بین 

کشورها آسیایی رتبه سوم را دارد. 
وی با اشاره به اینکه استان همدان نیز پایلوت این 
امر درکشور است، یادآور شد: طی سال گذشته 
دو نیروگاه ۷ مگاواتی وارد مدار شــد و امســال 
نیز ســه نیروگاه ۷ مگاواتی خورشیدی آماده و 
به صورت آزمایشی وارد مدار شده که تا اوایل سال 
آینده به صورت رسمی افتتاح می شود. مدیرعامل 
شــرکت توزیع نیروی برق استان همدان عنوان 
کــرد: درحال حاضر ظرفیت اســتان همدان در 
بخش نیروگاه خورشیدی به ۳۵ مگاوات می رسد 
و ۱۱۵ مگاوات نیز پروانه تأسیس صادر شده که 
از طریق »ساتبا« پیگیر هستیم تا درسال ۹۷ به 

مدار برسند.

اخبارکوتاه 

تخصیص بیست میلیون تومان 
برای رفع خطر بنا

»مجید ابراهیم نیــا«، رئیــس اداره میراث 
فرهنگی شهرستان فیروزه در این خصوص 
گفت: کاروانسرای شوریاب، از کاروانسراهای 
دوره قاجاریه بوده که در فهرســت آثار ملی 
کشور ثبت شده اســت. وی افزود: تخصیص 
اعتبارات مرمــت آثار تاریخــی در کمیته 
برنامه ریــزی شهرســتان و اســتان انجام 
می شود و امکان اینکه بشود پروژه جدیدی 

تعریف کرد خیلی ضعیف است. رئیس اداره 
میراث فرهنگی شهرستان فیروزه گفت: امسال 
از محل اعتبارات اضطــراری مبلغی حدود 
بیســت میلیون تومان برای رفع خطر بنای 
کاروانسرا در نظر گرفته شده که اعتبار بسیار 

ناچیزی است.
وی اظهار کرد: پیگیری های زیادی با استان، 
از طریق نمایندگان با سازمان میراث فرهنگی 
کشور شده اســت؛ در آخرین مکاتبه طبق 
دستور آقای »مونســان«، مقرر شد پس از 

کســب مالکیت و صــدور ســند اقداماتی 
درخصوص مرمت بنــا صورت گیرد؛ مراحل 

اداری صدور سند در حال انجام است.
ابراهیم نیا می گوید: به نظرمی رســد بهترین 
راهکار باتوجه به کمبود اعتبارات دولتی، جذب 
سرمایه گذار خصوصی است که در این راستا از 

تمام نهادها باید کمک گرفت.
»کاروانسرای شوریاب« نیازمند 

اعتبار ملی است
درادامه »محمدحسین صالحی«، فرماندار 

شهرســتان فیروزه اظهار کــرد: رویکرد 
سیاست گزاری این شهرســتان، توجه به 
صنعت »گردشــگری« و اســتفاده از این 
ظرفیت بالقوه در راستای اقتصادمقاومتی، 
اشتغال زایی و رشــد اقتصادی است. وی 
افزود: کاروانســرای شــوریاب، از بناهای 
عظیــم و قابلیت جذب توریســت را دارد؛ 
اما اعتبار بازسازی این کاروانسرا بسیار کم 
است و هزینه های لازم برای مرمت از عهده 
اعتبارات شهرستان برنخواهد آمد. فرماندار 
فیروزه ابراز کرد: کاروانســرای شــوریاب 
نیازمند اعتبار ملی است. اوایل امسال اعلام 
کردند یک شرکت سرمایه گذاری در ایران 

به دنبال طرحی اســت کــه دارای قابلیت 
گردشــگری و جذب توریســت باشد. در 
بازدید از ایــن کاروانســرا در مرحله اولیه 
موافقت کردند اما هنوز خروجی شــان را 
به ما اعلام نکرده اند. وی ادامه داد: اگر این 
شرکت موافقت کند، مرمت و بازسازی این 
بنا شروع خواهد شــد و اگر موافقت نشود 
این بنا نیازمند اعتبار ملی اســت. صالحی 
می گوید: تاکنون در باغ نشاط یک میلیارد 
تومان هزینه شده و ســاختمان فرعی آن 

بازسازی و قابل بازدید است.
شناسنامه ایران حفظ شود

نکته قابل توجه این است که بناهای 

تاریخی کشور شناسنامه هویتی ما به حساب 
می آیند که باید توســط مراجع ذی صلاح از 
جمله میراث فرهنگی حفظ و مرمت شوند. 
اگر چه طی سال های گذشته نبود اعتبار لازم 
دلیل عدم بازسازی ابنیه تاریخی اعلام شده، اما 
نباید به این بهانه میراث ارزشمند گذشتگان را 
به فراموشی سپرد؛ بلکه می توان با استفاده از 
توان بخش خصوصی و ارائه مشوق هایی برای 
آنان زمینه احیای این آثــار را به وجود آورد. 
موضوعی که می تواند موجب رونق گردشگری 
و ایجاد اشتغال در نقاط مختلف کشور شود، 
حتی زمینه جذب گردشــگر خارجی را نیز 

فراهم آورد.

 کاروانسرای »شوریاب« 
در آستانه تخریب

 
همدان – نسل فردا: مدیر پایگاه محوطه باستانی 
هگمتانه، از آسفالت شــدن 4۵۰ متر از عرصه 
تاریخی هگمتانه خبر داد و گفت: متأسفانه این 
عمل با وجود مخالفت های میراث فرهنگی انجام 
گرفت. »بهرام توتونچی« تصریح کرد: بارها اعلام 
کردیم و نظر کارشناسی دادیم که مخالف این کار 
هستیم اما شهرداری متراژی از عرصه تپه هگمتانه 
را آسفالت کرد و همین موضوع ثبت جهانی این محوطه را کم می کند. وی با تأکید بر اینکه 
مخالف امور اجرایی و طرح های مدیریت شهری نیستیم، افزود: این عرصه در دست خرید از 
بخش خصوصی است و خرید بخشی از آن نیز انجام شده اما با توجه به محدودیت اقتصادی 
تملک آن کُند شده بود. توتونچی، با اشاره به اینکه این عمل شانس ثبت جهانی تپه تاریخی 
هگمتانه را کم می کند، خاطرنشان کرد: ما درکنار دیگر محوطه های تاریخی سطح کشور 
تلاش داریم کمترین نقطه ضعف را داشته باشیم؛ اما متأسفانه مدیریت شهری این نگاه را 
ندارد. وی افزود: این عمل بدون هماهنگی با میراث فرهنگی انجام شده و با توجه به اینکه 
مدیریت شهری و مسئولان اجرایی پشت این قضیه بودند، نتوانستیم کاری از پیش ببریم. 
وی تصریح کرد: وسعت تپه هگمتانه ۲۲ هکتار قبل از انقلاب بوده و پس از انقلاب نیز تقریباً 
نهُ هکتار را توانسته ایم خریداری کنیم و 4.۵ هکتار دیگر در دستور کار آزادسازی است که 
در صورت تأمین اعتبار انجام خواهد شد. وی با بیان اینکه در راستای اجرای پیاده راه سازی 
اکباتان شهرداری اقدام به آسفالت 4۵۰ متر از عرصه تاریخی هگمتانه کرد، ادامه داد: عرصه 
 آسفالت شده از میدان هفت تیر و مجاورت نرده ها آغاز شده و تا مسیر آهن فروش ها ادامه

 دارد.  

  البرز- نســل فردا: »مهــرداد جهانی«، 
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز 
اظهار کرد: در طرح نوروزی امســال بیست 
اکیپ راهــداری در محورهــای مواصلاتی 
استان مســتقر بوده و ۲۵۰ راهدار به مردم 
خدمات رســانی می کنند . وی ادامه داد: در 
اجرای این طرح ۸۵ دستگاه و وسیله نقلیه 
سنگین و نیمه سنگین و ۳۵ وسیله نقلیه سبک در محورهای مواصلاتی البرز مستقر 
می شوند . وی با اشــاره به برخی اقدامات این اداره کل برای آماده سازی محورهای 
مواصلاتی اســتان جهت تردد مســافران نوروزی گفت: رفع آب گرفتگی معابر، 
پاک ســازی گذرگاه های تونل ها و لکه گیری راه ها از جمله اقدامات صورت گرفته 
در این خصوص است . وی گفت: علاوه بر این، نصب و راه اندازی سیستم روشنایی 
و تهویه تونل های محور کرج _ چالوس از دیگر اقدامات صورت گرفته در این زمینه 
است . این مسئول از اجرای عملیات پاک ســازی، ریزش برداری و نخاله برداری از 
محورها و معابر استان به عنوان دیگر اقدامات انجام شده برای آماده سازی محورهای 
مواصلاتی استان در نوروز امسال خبر داد . جهانی، در بخش دیگری از صحبت های 
خود به جمع آوری دستفروشان حاشیه راه ها اشاره کرد و افزود: فعالیت دستفروشان 
باعث سد معبر و ایجاد ترافیک می شود؛ به همین دلیل این دستفروشان به منظور 
جلوگیری از حوادث احتمالی جمع آوری می شوند . مدیرکل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای البرز اظهار کرد: در کنار جمع آوری دستفروشان، تابلوها و بنرهای غیر مجاز 

نصب شده در محورهای مواصلاتی استان جمع آوری می شود .

مازندران - نسل فردا:  مدیرکل منابع طبیعی 
مازندران نوشهر گفت: جنگل نشینان و دام مهم ترین 
علــت تخریب جنگل هــای هیرکانی هســتند. 
»سیدوجیه اله موسوی« درخصوص طرح خروج دام 
از جنگل و اینکه چرا این طرح آن گونه که باید و شاید 
با موفقیت همراه نبوده است، اظهار کرد: از مهم ترین 
علل تخریب جنگل های هیرکانی و نابودی زادآوری 
طبیعی در جنگل، حضور جنگل نشینان و دام در جنگل است. وی با بیان اینکه اجرای این طرح با 
هدف جلوگیری از تخریب جنگل و توسعه سطح آن و تغییر نوع معیشت خانوارهای پراکنده در 
جنگل برنامه ریزی می شود، افزود: نفس خروج دام خوب است؛ بالاخره جنگل یا جای دام یا جای 
سایر پتانسیل های جنگل است! اقدامی که در جهت خروج دام انجام شد نیز خوب بود؛ اما درشیوه 
به درستی عمل نشد. مدیرکل منابع طبیعی مازندران نوشهر با تأکید براینکه اقدام خروج دام یا 
ساماندهی دام ها از جنگل باید صورت می گرفت، تصریح کرد: اجرای طرح ساماندهی دام از جنگل 
شاید به وقفه بیفتد اما روزی فرا می رسد که همگان اذعان خواهند داشت این کار درست بوده است. 
موسوی با اشاره به اینکه خروج و ساماندهی دام در کشورها اتفاق افتاده است، گفت: هیچ گاه در 
هیچ جای دنیا منابع طبیعی به تنهایی نمی تواند مشکلات خود را برطرف کند؛ در صورتی که منابع 
طبیعی در قانون گذاری، اجرا و در پیشبرد تعهدات خود همیشه تنها بوده است. وی با یادآور شد: 
اگر همه دستگاه ها و مردم کمک نکنند و در این زمینه فرهنگ سازی نشود، هیچ کاری در منابع 
طبیعی اجرا نمی شود. این مسئول بر حفظ منابع، نیز برطرف شدن نیاز حاضر تأکید کرد و گفت: 
درصورتی که تشخیص داده شد حضور دام در جنگل درست نیست، همه از جمله قانون گذار به 

بسترسازی این امر کمک کند.

جنگل نشینان و دام؛ علت تخریب »جنگل هیرکانی«دستفروشان حاشیه راه های البرز جمع آوری می شوندآسفالت شدن 450 متر از عرصه تاریخی »هگمتانه«

ابنیه تاریخی جزو تاریخ و تمدن هر کشور محسوب می شوند که به دلیل اهمیت 
فراوان مورد توجه دولت ها، مردم و گردشگران قرار دارند. این مهم در کشور 
ما که دارای تمدنی کهن و پرافتخار است دوچندان بوده و آثار متعدد تاریخی و جاذبه های طبیعی، ایران را به یکی از مهم ترین 
کشورهای دنیا از نظر تعداد آثار باستانی تبدیل کرده است. به جرأت می توان گفت تقریباً منطقه ای از ایران وجود ندارد که دارای 
بنای تاریخی یا جاذبه های طبیعی نباشد؛ اما نکته قابل توجه این است که ابنیه تاریخی طی سال های گذشته به دلیل نبود 
اعتبارات لازم در حال نابودی هستند. »کاروانسرای شوریاب فیروزه« نیز از جمله این موارد است که علی رغم ثبت در آثار ملی 

ایران به شماره  ۵۹۰۱ در سال ۱۳۸۱ به دلیل عدم مرمت در معرض تخریب قرار گرفته است...

خراسان رضوی – نسل فردا
news@ naslefarda.net

مهندس اکبــر، مدیرعامل گاز گیلان از 
گسترش آموزه های مصرف بهینه و ایمن 
گازطبیعی درلایه هــای مختلف جامعه 
خبر داد. وی اظهار داشت: اشاعه فرهنگ 
مصرف بهینه و ایمن گاز از سال هاي دور 
جزو اهداف شــرکت گاز استان گیلان 
بوده و این مهم با گســترش گازرسانی 

به اقصی نقاط اســتان و افزایش تعداد 
مشترکان گازطبیعی، اهمیت بیشتری 
یافته اســت. مهندس اکبر درخصوص 
تعریف این پــروژه آموزشــی بزرگ در 
استان گفت: به دنبال بخش نامه دولت به 
کلیه وزارتخانه ها، سازمان ها، مؤسسات، 
شرکت های دولتي و اســتانداری های 
سراسر کشــور مبني بر صرفه جویي در 
مصرف انرژي، در ســال ۹۳ طرح اشاعه 

فرهنگ مصرف بهینه و ایمن گازطبیعي 
با عنوان »سفیران انرژي« توسط شرکت 
گاز استان گیلان پیشنهاد شد. وی ادامه 
داد: هدف این طرح کــه در نوع خود با 
توجه به گســتردگي و نــوع اجراي آن 
کم نظیر است، مدارس شهري و روستایي، 
مساجد، ادارات، روستاهاي مشمول طرح 
بند ق و کلیه مشــترکان گازطبیعي در 
سطح استان است و با تعمیم آن به سطح 
کشور می توان این طرح را به عنوان یک 
نهضت فراگیر ملي براي ارتقای فرهنگ 
عمومي معرفی کرد. مدیرعامل گاز گیلان 
تصریح کرد: براي حمایت از اجراي هرچه 

بهتر این مهم، طرح مذکور جزو پروژه های 
بهبود شــرکت گاز اســتان گیلان قرار 
گرفت و براي آن روش و دســتورالعمل 
اجــرا، برنامه زمان بنــدي و بودجه های 
مناسب پیش بیني شــد. مهندس اکبر 
افزود: بــراي انجــام هر چــه بهتر این 
طرح بزرگ، جلســاتي با نمایندگان از 
فرمانداری های استان برگزار و سیاست ها 
و نحوه انجام امور مشخص شد و به دنبال 
آن جلســات اولیه براي پیاده سازي آن 
اجرا شد که تا اوایل سال جاري به طول 
انجامید. وی بیان کرد: فاز اجرایي طرح 
»ســفیران انرژی« تاکنون درهشــت 

شهرســتان انزلي، لاهیجــان، لنگرود، 
فومن، رضوانشهر، تالش، املش و رودسر 
آغاز شده و سفیران آموزش دیده شروع به 
آموزش در جامعه هدف که دراین مرحله 
دانش آموزان هســتند،کرده اند. وی در 
پایان با بیان این مطلب که طرح سفیران 
انــرژی برای ســایر شهرســتان ها نیز 
برنامه ریزي شده اســت، اظهار داشت: 
به امید خدا با اجــرای موفقیت آمیز این 
طرح در کل استان شــاهد تسری آن به 
سراسر کشــور و نهادینه شدن فرهنگ 
 مصرف بهینه و ایمن گازطبیعی در کشور

 باشیم.

مدیرعامل» گاز«  گیلان

»سفیران انرژي« اشاعه دهنده فرهنگ مصرف بهینه انرژی

فرمانده مرزبانی کشور:

برخورد با قاچاقچیان کوله بر

سرپرست معاونت معماری و شهرسازی شهرداری کرمان 
گفت: احیای بافت تاریخی محله گلبازخان در دســت 
مطالعه و طراحی است. »مریم ایلاقی حسینی«، با اشاره 
به تهیه طرح جامع سه بعدی طراحی شهری در محدوده 
گلبازخان، میدان توحید )ارگ(، خیابان شریعتی، خیابان 
قدس و فلسطین )از چهارراه کاظمی تا میدان بسیج و بافت 
پیرامون آن( گفت: متأسفانه بافت تاریخی کرمان خالی از 

سکنه شده است که باید برای این مهم تدبیری اندیشیده 
شود. وی با بیان اینکه توسعه شهر کرمان به سمت حاشیه 
رفته و سبب خالی شدن بافت تاریخی از سکنه شده است، 
تصریح کرد: بافت ارگانیــک و بناهای تاریخی موجود در 
بافت تاریخی از ارزش بالایی برخوردار هستند که باید با 
تدابیری درست حفظ شوند. سرپرست معاونت معماری 
و شهرسازی شهرداری کرمان خط تعریض را ظلم به بافت 
تاریخی دانست و گفت: تعریض می تواند خانه، کوچه یا محله 
را به دو نیم کرده و حیات بافت تاریخی را با خطر نابودی 

مواجه کند. ایلاقی حسینی گفت: به همین سبب از مشاور 
طرح مذکور خواسته شده با مدنظر قراردادن بافت ارگانیک 
و بناهای تاریخی این محدوده، طرح را به گونه ای طراحی 
کند که چهره بافت تاریخی و کهن شهر و هویت تاریخی 
آن حفظ شود. وی با تأکید بر اینکه بازآفرینی بافت و احیای 
ابنیه تاریخی تأثیر مثبت روی بافت تاریخی کرمان خواهد 
گذاشت، تصریح کرد: بازآفرینی و احیای یک محله برای 
نخستین بار توسط شهرداری کرمان درمحله گلبازخان، 
میدان ارگ و بافت پیرامون آن و با همکاری مشاوری توانمند 
در دست مطالعه و طراحی است. سرپرست معاونت معماری 
و شهرسازی شهرداری کرمان با بیان اینکه در بافت محله، 

یک جســم یا کالبد در جای خود قرار دارد اما بلااستفاده 
مانده است، گفت: مقصود ما از بازآفرینی، استفاده مجدد از 
این کالبد است و این اشتباه است که در فرآیند بازآفرینی، 
تنها به کالبد و شکل اهمیت دهیم، درحالی که جانی که 
قرار است در آن کالبد دمیده شود، بسیار مهم است. برای 
مثال زمانی که در یک مجموعه، خانه های قدیمی تبدیل به 
رستوران سنتی یا استفاده های گردشگری می شود، می تواند 
به عنوان کارکرد جدید قابل قبولی درکالبد قدیمی جای 
گیرد. ایلاقی حسینی، با تأکید بر اینکه احیای بافت تاریخی 
و محدوده طرح موضعی گلبازخــان و بازآفرینی محله، 
برگشت مردم به بافت را در پی خواهد داشت، خاطرنشان 

کرد: بدون تردید حضور مردم و رونق زندگی در بافت قدیم، 
رونق اقتصادی محله و شهر و در کنار آن رونق گردشگری را 

به همراه خواهد داشت.

بافت تاریخی »کرمان« خالی از سکنه!

فرمانده مرزبانی کشــور گفت: با قاچاقچیانی که در 
پوشــش کوله بری فعالیت می کنند برخورد جدی 
صورت می گیرد. سردار »قاسم رضایی«، با بیان اینکه 
موضوعات کشف کالای قاچاق به صورت جدی پیگیری 

می شود و کالاهای هدف در راستای مقابله با قاچاق 
کالا در دستور کار اســت، اظهار کرد: کالاهای هدف 
اعم از البسه، پارچه، شــکر، برنج و وسایل برقی جزو 
وسایل هدف مقابله ماست. وی تصریح کرد: وسایل 
ارتباطی مثل تلفن همراه به صورت میانگین بین ۲.۵ 
تا ۳ برابر افزایش کشف نسبت به دوره های قبل داشته 

است. فرمانده مرزبانی کشور افزود: با برنامه ریزی که 
دولت در بحث قاچاق دنبال می کند، ســال ۹۷ سال 
خوبی برای اقدام جدی، هم ایجابی و هم سهوی برای 
جلوگیری از قاچاق کالا صورت گرفته است. رضایی در 
ادامه بیان کرد: امیدواریم با برنامه ریزی خوب درباره 
اقدامات تأمینی، به ویژه خودروهای ایمن و سیستم 
الکترونیکی که امسال در دستور کار بوده و وارد سازمان 
شده است، تسهیلات خوبی را برای پایش مناسب در 
مرزها فراهم کنیم. وی گفت: در حوزه دریا در منطقه 
هرمزگان، بوشهر و خوزستان عمدتاً مقابله جدی داریم؛ 

قرارگاه مقابله مقداد در مرزبانی منطقه غرب کشور در 
راستای وظایف کلی نیروی انتظامی نیز در دستور کار 
قرار گرفته است. فرمانده مرزبانی کشور با اشاره به اینکه 
بحث کوله بری در کشور خوب جا نیفتاده است، افزود: 
به مرزنشینانی که مقداری وسایل مانند پتو برای خود 
می آورند، اصطلاحاً کوله بر گفته می شــود که زمان، 
مکان و تعدادشان مشخص است. وی خاطرنشان کرد: 
قاچاقچی، کالای قاچاق را نیمه شب از ارتفاعات، دره ها 
و جاهای مختلف وارد کشور یا از کشور خارج می کند 
و این افراد مخلان امنیت اقتصادی کشور و رفاه مردم 

هستند و طبق وظیفه قانونی مرزبانی با آن ها به شدت 
برخورد می شود.رضایی تصریح کرد: کوله بران مورد 
حمایت ما بوده و با کشور همســایه، هماهنگ برای 
ورود یا خروج جنس های مشروع و قانونی هستند. وی 
با اشاره به اینکه ما بسترساز کوله برها درمفهوم واقعی 
آن هستیم، یادآور شــد: بضاعت کشور و دولت همه 
با این موضوع همسو برای خدمات دهی مرزنشینان 
بوده است؛ اما با قاچاق مخالف هستیم. در این مسیر 
سوءاستفاده کننده ها از پوشش اسم کوله بر استفاده 

کرده اند که با آن ها برخورد جدی می شود. 
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صادرات ۱۳۰2 تن شیشه ساختمانی از بندرلنگه به قطرپنج آمادگاه برای مبارزه با آفت ملخ درکشور ایجاد شدکاهش ۵۰ درصدی تولید »گز« در پایتخت گز ایران 
شهرکرد- نسل فردا : رئیس اتحادیه »گزسازان بلداجی« از کاهش ۵۰ درصدی 
تولید گز دربلداجی خبر داد. »مهران ترکیان«، با اشاره به مرغوبیت و کیفیت گز 
تولیدی درشهر بلداجی، اظهار کرد: ۶۰ درصد از گز کشور را بلداجی تأمین می کند. 
وی ادامه داد: از نمونه های این گزها می توان به گز آردی، پســته ای، زعفرانی، 
شیرخشتی و انگبینی اشاره کرد. ترکیان با اشاره به وجود ۱۰۰ کارگاه بزرگ تولید 
گز در شهر بلداجی، افزود: متأسفانه به دلیل مشکلات اقتصادی موجود در بازار، 
حدود بیست کارگاه نیمه فعال و ده کارگاه غیرفعال شده اند. وی درخصوص میزان 
اشتغال زایی تولید گز در استان، خاطرنشان کرد: درحال حاضر در نیمسال اول 

برای حدود یک هزار نفر به صورت مستقیم  شغل ایجاد می شود.

 خرم آباد – نسل فردا: مدیر مبارزه با آفات عمومی و همگانی سازمان حفظ نباتات 
کشور گفت: پنج آمادگاه در مناطق مختلف کشور ایجاد و برای مبارزه با آفت ملخ 
آمادگی دارند و مناطق را زیرپوشش قرار می دهند. »سعید معین«، درگردهمایی 
عوامل اجرایی شبکه مراقبت سن غلات در سالن همایش سازمان جهاد کشاورزی 
لرستان افزود: آمادگاه جنوب کشور در شهرستان »جیرفت« استان کرمان قراردارد 
و برای مبارزه با ملخ امکانات لازم برای پوشــش ۲۵ تا ۳۰ هزار هکتار را دارد. وی 
بزرگ ترین مشکل ایران را مبارزه با ملخ های بومی به خصوص ملخ مراکشی دانست 
و گفت: پارسال در استان های شمالی کشور چیزی حدود ۷۰ هزار هکتار در مزارع 

با این نوع ملخ مبارزه کرده ایم.

 بندرعباس – نسل فردا: مدیر اداره بنــادر و دریانوردی بندرلنگه گفت: برای 
نخستین بار، یک هزار و ۳۰۲ تن ورق شیشه ســاختمانی از این شهرستان به 
مقصد قطر صادر شد. »قاسم عسکری نسب«، درتشریح این خبر افزود: در راستای 
بازاریابی و تکریم مشتری، این محموله صادراتی متعلق به بخش خصوصی به 
ارزش ده میلیارد ریال برای مصرف ساختمانی کشور قطر بارگیری شد. وی بیان 
داشت: شهرستان بندرلنگه دارای بستر مناسب اقتصادی و امکانات تخصصی 
بندری مورد نیاز تخلیه و بارگیری انواع کالاهای صادراتی و وارداتی اســت. وی 
همچنین بر ضرورت بهره گیری از توان عملیاتی بندرهای غرب استان هرمزگان 

برای توسعه صادرات کالاهای غیرنفتی کشور تأکید کرد. 
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